
 Zápis OsV č.: 4/2020  

OsV: Hlouška 

Datum :   9.6.2020  

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

K.Daczická, P.Formáčková, P. Koudelková, R.Svoboda, I. Němcová, M.Králik 

V.Štroblová, M.Jánská, J. Plecitý 

 

Člen RM, ZM: Ing. Kateřina Daczická, Mgr. Silvia Doušová 

Příští jednání: Zatím neurčeno  

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

1. Zahájení 

2. Přivítání hostů  

3. Určení zapisovatele 

4. Průmyslovák 

5. Přestěhování Charity 

6. Parkoviště Zelenkova 

7. Sekání trávy – zelené pásy 

8. Rozšíření členů OV o zástupce Hloušky okolí Benešovy ulice 

9. Setkání občanů Hloušky podzim 2020 

10. Různé, připomínky občanů  

11. Ukončení schůze 

 

K bodu č. 4:  

Pí. Doušová objasnila situaci kolem Průmyslováku takto: práce, které byly do současnosti na hřišti 

provedeny spočívající v urovnání povrchu, jsou pro tuto chvíli konečné, prvotní návrh architekta byl 

pouze informativní. Žádost sportovního oddílu Sparta na využívání plochy hřiště byla na Město 

zaslána, ale dosud neprojednána a neschválena. Nikdy se neuvažovalo o tom, že by hřiště bylo 

znepřístupněno obyvatelům sídliště Hlouška. Případná rekonstrukce hřiště bude s OV Hlouška 

dopředu projednávána.  

 

K bodu č. 5: 

Pí. Doušová: Původně přislíbený termín přestěhování Charity a sice 30.6.2020 nebude dodržen 

z důvodu technických problémů v nově vybrané lokalitě Na cihelně a zároveň finančních problémů 

ze strany Města, kdy na to nebylo v rozpočtu počítáno. V současné době probíhá výběrové řízení 

s termínem do 30.6.2020 na dodavatele buněk, které budou sloužit jako ubytování pro klienty 

Charity. Dále bude probíhat výběrové řízení na dodavatele stavby – oprava kanalizace taktéž 

s termínem do 30.6.2020. Během prázdninových měsíců by mělo být toto vyřešeno a zrealizováno. 

Přestěhování Charity a následné využití objektu v Trebišovské pro potřeby školky se posouvá na 

termín 30.9.2020. 

 

OV Hlouška žádá o průběžné informace, jak to vypadá s přestěhováním Charity a to z 

důvodu nedávné vraždy mezi bezdomovci na Hloušce. Koncentrace bezdomovců je díky 

Charitě v oblasti Hloušky největší v celém městě. 

 

K bodu č. 6: 

 Pí. Doušová: Projekt na výstavbu parkoviště Zelenkova dosud není zadán, bude soutěžen a to do 

31.8.2020. Zároveň dosud nejsou dány výpovědi z pronájmu zahrádek. 

 

OV Hlouška žádá o průběžné informace, jak to vypadá s projektem výstavby parkoviště 

Zelenkova a to i vzhledem k tomu, že na projekt jsou v rozpočtu 2020 vyčleněny finanční 



prostředky. OV Hlouška doporučuje tyto prostředky použít na projekt parkoviště Zelenkova. 

V dopravním generelu je s tímto parkovištěm počítáno. Taktéž je nutno vypovědět smlouvy se 

zahrádkáři, aby bylo možné projekt realizovat. 

 

K bodu č. 7: 

OV Hlouška předloží návrhy na ponechání zelených pásů bez pravidelného sekání. 

Zároveň se vyjadřujeme k výzvě ohledně zabezpečení zálivky vysazených stromů a žádáme o 

informaci, kde bude umístěn zdroj vody na zalévání a jakým způsobem máme šedesátilitrové 

zásobníky plnit. Jsme přesvědčeni, že zabezpečení zálivky je záležitostí Technických služeb stejně 

jako zálivka okrasné výsadby po městě. 

 

K bodu č. 8:  
Vzhledem k počtu členů OV Hlouška uvažujeme o rozšíření zástupců z lokality kolem Benešovy 

ulice, oslovíme potencionální členy z této lokality. 

 

K bodu č. 9 :  

Plánujeme podzimní setkání občanů Hloušky a sice předběžně na termín 30.8.2020 – neděle. Bližší 

informace budou upřesněny. 

 

K bodu č. 10 :  
Pí. Doušová okrajově připomněla výstavbu OD Tesco.  

Na žádost ing. Bulánkové ohledně zveřejnění způsobu plateb občanů za odpady budeme distribuovat 

její dopis na všech možných místech vč. vývěsky OV 

 

K bodu č. 11 :  
Schůze byla ukončena v 19.00. 

  

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

 

OV Hlouška opětovně žádá o urychlené vyřešení přestěhování Charity a to i ve vztahu 

k nedávné vraždě mezi bezdomovci. Koncentrace bezdomovců je díky Charitě v oblasti 

Hloušky největší v celém městě. 

 

 

OV Hlouška žádá o průběžné informace, jak to vypadá s projektem výstavby parkoviště 

Zelenkova a to i vzhledem k tomu, že na projekt jsou v rozpočtu 2020 vyčleněny finanční 

prostředky. OV Hlouška doporučuje tyto prostředky použít na projekt parkoviště Zelenkova. 

V dopravním generelu je s tímto parkovištěm počítáno. Taktéž je nutno vypovědět smlouvy se 

zahrádkáři, aby bylo možné projekt realizovat. 

 

OV žádá o informaci, kde bude umístěn zdroj vody na zalévání a jakým způsobem máme 

šedesátilitrové zásobníky plnit.  

 

 

Zapsala: Iva Němcová  

Ověřil:  Kateřina Daczická 


